

三城華人教會

上週日聚會: Last Sunday Service					
崇拜	主日學	禱告會	兒童主日	奉獻	
26人	12人		4人	上週奉獻	N/A
				年度奉獻	N/A
				年度消費	N/A
				年度預算	\$61,565

二零一九年七月主日事奉安排: This Month Service Assignment					
	講員	主席	領詩	司琴	招待
07/07	Ron Murray	曹德超	田秋菊	徐銘均	李少春
07/14	高理權長老	鄒越	李志武	徐銘均	王玲
07/21	周中平長老	趙志龍	吳曉媛	徐銘均	董志萍
07/28	Ron Murray	鄧文源	寧順斌	徐銘均	吳曉媛
兒童照顧: Mrs. Parker					

本週金句 (Weekly Golden Verses)

路加福音 12:7 就是你們的頭髮，也都被數過了。不要懼怕，你們比許多麻雀還貴重！

Luke 12:7 Indeed, the very hairs of your head are all numbered. Don't be afraid; you are worth more than many sparrows.

報告事項

1. 請有禱告，探訪和其他需要的弟兄姊妹與長老或執事聯繫
2. 請繼續為身體軟弱的，工作學習有困難的弟兄姊妹禱告。
3. 請全教會弟兄姊妹為聘牧的事宜禱告。

Chinese Church of the Greater Tri-Cities



三城華人教會 (CCGT)
300 North Roan St.
Johnson City, TN 37601 <http://www.ccgtc.org>

三城華人教會

2019年7月7日主日崇拜

11:00 AM – 12:00 PM

講員:	Pastor Murray	司琴:	徐銘均
主席:	曹德超弟兄	招待:	李少春姊妹
領詩:	田秋菊	兒童照顧:	Mrs. Parker
聖餐襄禮:		李傳富, 曹德超	

序樂	Prelude		司琴
宣召	Call to Worship	诗篇 100 (Psalm 100)	主席
頌讚	Praise	你真伟大 (12) How great thou art (12)	会众
禱告	Prayer		主席
詩歌	Singspiration	他既看顾麻雀 (337) His eye is on the sparrow (337)	会众
唱詩	Choir	众人涌进主国度	诗班
讀經	Scriptures	Isaiah 40:28-31 Luke 2: 6-7	主席
證道	Message	How birds can teach you about God	講員
詩歌	Singspiration	这是天父世界 (512) This is my father's world (512)	会众
歡迎	Welcome		主席
報告	Announcement		主席

三一頌	Doxology	讚美真神萬福源頭 天下萬有讚祂不休 天上眾軍和聲響應 讚美聖父聖子聖靈 阿們	会众
-----	-----------------	--	----

祝禱	Benediction	Dr. Murray
默禱	Silent Prayer	

Isaiah 40:28-31

- 40:28 你岂不曾知道吗？你岂不曾听见吗？永在的神耶和華，创造地极的主，并不疲乏，也不困倦，他的智慧无法测度
- 40:28 Do you not know? Have you not heard? The Lord is the everlasting God, the Creator of the ends of the earth. He will not grow tired or weary, and his understanding no one can fathom.
- 40:29 疲乏的，他赐能力；软弱的，他加力量。
- 40:29 He gives strength to the weary and increases the power of the weak.
- 40:30 就是少年人也要疲乏困倦，强壮的也必全然跌倒；
- 40:30 Even youths grow tired and weary, and young men stumble and fall;
- 40:31 但那等候耶和華的，必从新得力。他们必如鷹展翅上騰，他们奔跑却不困倦，行走却不疲乏。
- 40:31 but those who hope in the Lord will renew their strength. They will soar on wings like eagles; they will run and not grow weary, they will walk and not be faint.

Luke 12: 6-7

- 12:6 五个麻雀不是卖二分银子吗？但在神面前，一个也不忘记。
- 12:6 Are not five sparrows sold for two pennies? Yet not one of them is forgotten by God.
- 12:7 就是你们的头发也都被数过了。不要惧怕，你们比许多麻雀还贵重。
- 12:7 Indeed, the very hairs of your head are all numbered. Don't be afraid; you are worth more than many sparrows.